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«Non podemos esperar seis anos para pór en marcha en Gondomar uns plans de vida que
tiñamos programados para fai tres». Así se manifestaba onte o secretario da plataforma de
afectados, Ricardo Gondell, unhas declaracións coas que resumía o sentir xeral dos membros
desta entidade e o obxectivo da manifestación de onte.  Continúa na Voz de Galicia
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